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Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg
Christiansborg
1240 København K

J.nr. SNS-201-00267

Den 26. maj 2010

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 28. april 2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 697 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet 
er stillet efter ønske fra Britta Schall Holberg (V).

Spørgsmål nr. 697 (alm. del)
Vil ministeren kommentere kronikken ”Regeringen har opgivet skovene” af 
formand for Skovrådet, Niels Elers Koch, bragt i Jyllandsposten d. 26. april 
2010?

Svar
Jeg er enig i kronikkens overordnede budskab om, at skovbrug og træ kan 
levere et væsentligt bidrag til klimaforbedringer og øget velfærd. Jeg er og-
så enig i, at der skal sættes fokus på skovpolitik, og at det skal genoverve-
jes om de afsatte midler til skovene anvendes mest optimalt.

Regeringen vil snarest nedsætte et skovpolitisk udvalg, der skal kortlægge 
og analysere mulighederne for at opfylde de flersidige formål for skovbruget 
i Danmark og komme med anbefalinger til, hvordan samfundets interesser i 
private og offentlige skove, ud fra en helhedsvurdering, kan imødekommes.

Udvalget sammensættes af repræsentanter fra skovbrugets primære inte-
ressenter.

Udvalgets anbefalinger kan danne baggrund for et revideret nationalt skov-
program. Indsatserne heri skal kunne gennemføres inden for Miljøministeri-
ets eksisterende økonomiske rammer. 

Jeg ser frem til at modtage udvalgets anbefalinger.

Karen Ellemnn/ Agnete Thomsen
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